

INFORMACJA DOTYCZĄCA OPŁACANIA SKŁADEK CZŁONKOWSKICH

Zgodnie z uchwałą nr 5 I Nadzwyczajnego Krajowego Zjazdu Pielęgniarek i Położnych VIII kadencji z dnia 23 września 2024 r. w sprawie wysokości składki członkowskiej oraz zasad jej podziału miesięczna składka członkowska wynosi 1% przeciętnego wynagrodzenia w gospodarce narodowej w poprzednim roku kalendarzowym ogłoszonego przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w Dzienniku Urzędowym zaokrągloną do pełnego złotego (w załączeniu komunikat NIPiP). Na podstawie zgody zatrudnionych w podmiocie leczniczym pielęgniarek i położnych będących członkami WOIPiP, Podmiot leczniczy zobowiązuje się do potrącania z ich wynagrodzeń lub zasiłków chorobowych, w terminie do 15-tego każdego miesiąca, składki członkowskiej z tytułu przynależności do okręgowej izby pielęgniarek i położnych, o której mowa w art. 11 ust. 2 pkt 4 ustawy z 1 lipca 2011 r. o samorządzie pielęgniarek i położnych (Dz.U. z 2021 r. poz. 628) i przekazywania jej WOIPiP, zaś WOIPiP zobowiązuje się do ich księgowania i potwierdzania wpłaty.

SKŁADKI OPŁACANE PRZEZ PODMIOTY LECZNICZE

Płatności z tytułu składki członkowskiej przez podmioty lecznicze należy przekazywać na rachunek bankowy WOIPiP o numerze: 53 1240 6319 1111 0000 4779 2199 w terminie do 15-go dnia każdego miesiąca za miesiąc poprzedni. W ślad za każdą dokonaną płatnością należy comiesięcznie przekazywać imienną listę zatrudnionych pielęgniarek i położnych będących członkami WOIPiP wraz z numerem prawa wykonywania zawodu z zaznaczeniem osób, których dotyczy płatność, sporządzoną w arkuszu kalkulacyjnym excel. (UWAGA: wzór pliku do sporządzania imiennej listy zatrudnionych pielęgniarek i położnych został zamieszczony na stronie WOIPiP w zakładce „składki”) na skrzynkę e-doręczenia lub w zaszyfrowanym pliku 7-zip na adres e-mail: ksiegowosc@woipip.pl.

SKŁADKI OPŁACANE INDYWIDUALNIE

Płatność składki członkowskiej indywidualnie należy przekazywać na rachunek bankowy Warszawskiej Okręgowej Izby Pielęgniarek i Położnych o numerze: 53 1240 6319 1111 0000 4779 2199 do 15-go dnia każdego miesiąca za miesiąc poprzedni. UWAGA: W tytule przelewu należy tylko i wyłącznie wskazać dane zachowując następującą kolejność: numer PWZ i okres, za jaki wpłacana jest składka.

Wysokość składki od 01 kwietnia 2025 r. wynosi 82,00 zł.